

INFO-ELECTRONICS SYSTEMS INC.



SCIENTIFIC EQUIPMENT



We partner with top-quality and high-endvalue manufacturers of meteorological, hydrological and environmental monitoring technologies.

SYSTEMS INTEGRATION



IES supplies, installs and supports end-to-end systems of many levels of complexity for a wide variety of applications.

SOFTWARE DEVELOPMENT



IES designs, develops and customizes application software solutions for Meteorology, Hydrology, Remote Sensing, Environmental Monitoring and Early Warning Systems.



INFO-ELECTRONICS SYSTEMS INC.



Established in 1981



WHY CHOOSE IES?

- Over 40 years of 100% successful project experience.
- Certified Quality Management System (ISO 9001:2015).
- Certified provider of weather information integration and presentation software Met-WebGIS for various applications.
- Strategic partnerships with top-quality equipment manufacturers from around the world.

CONTACT



www.info-electronics.com



contact@info-electronics.com



6600 Route Trans-Canadienne Suite #400, Pointe-Claire, QC H9R 4S2





SYSTÈMES INFO-ÉLECTRONIQUES INC.



IES établi des partenariats avec plusieurs compagnies spécialisées en fourniture d'instruments d'observation météorologique, hydrologique et de

INTÉGRATION DES SYSTÈMES

surveillance environnementale.



IES se spécialise dans la conception, l'installation, l'intégration et le support systèmes des d'observations et d'informations pour fournir les meilleures solutions à ses clients.

DÉVELOPPEMENT DE LOGICIELS



IES développe des solutions logicielles pour applications météorologie, en hydrologie, télédétection, surveillance environnementale et alerte précoce.



SYSTÈMES INFO-ÉLECTRONIQUES INC.





Vos experts en conception, développement, intégration et support pour,

> Les solutions logicielles et équipements en météorologie, hydrologie et télédétection

POURQUOI CHOISIR IES?

- Plus de 40 ans d'expérience en réalisations de projets avec 100% de succès.
- Un Système de Gestion de Qualité certifié (ISO 9001:2015).
- Fournisseur certifié de logiciel d'intégration et de présentation d'informations météorologique Met-WebGIS pour différentes applications
- Partenariats stratégiques avec des fabricants mondiaux d'équipements de première qualité

CONTACT



www.info-electronics.com



contact@info-electronics.com



6600 Route Trans-Canadienne Suite #400, Pointe-Claire, QC H9R 4S2

